
Protokół nr 612013 Sesji Rady Gminy Belsk Duży

z dnia 12 czeruvca 2OL3 r.

Stan Rady Gminy - 1"5, obecny ch - L4, nieobecnych - 1 (według załącznika nr 1 listy obecnoŚci)

Spoza Rady Gminy udział wzięli:

- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,

- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,

- Maria Walewska -Żolcik- dyrektor GZEAS,

- Marianna Kornaszewska - kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej,

- Adam Pawełek - pracownik SPZOZ BELMED,

- Janusz Honory - kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej,

- Adolf Maciak -radny powiatowy,

- Andrzej Rudzki- radca prawny,

(według załącznika nr 2 listy obecności),

- przewodniczący jednostek pomocniczych (według załącznika nr 3 listy obecności).

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk otworzył obrady XXX| Sesji Rady Gminy, stwierdził quorum. Powitał Radnych i

Gości. Odczytał proponowany porządek obrad:

A. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.

B. Powitanie gości i radnych.

C, Przyjęcie porządku obrad.

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2. Podjęcie uchwaĘ zmieniającej uchwałę budżetową na 2013 rok.

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie:

a) Sprawozdania z wykonania budżetu gminy za2O7ż,

b) lnformacjio stanie mienia komunalnego,

c) Sprawozdań finansowych Gminnej Biblioteki Publicznej iSPZOZ BELMED za2012 rok,

d) Zapoznanie z opinią Regionalnej lzby Obrachunkowej o sprawozdaniach,

e) opinii Komisji Rewizyjnej,

f) zapoznanie z opinią Regionalnej lzby Obrachunkowej o stanowisku Komisji Rewizyjnej.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Zatwierdzenia sprawozdań z wykonania budżetu gminy za ZOLZ r. wraz ze

sprawozdaniem fina nsowym,

b) Zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za 2OI2 rok,

c) Zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZOZ BELMED za 20L2 rok,

d) Udzielenia absolutorium WójtowiGminy z wykonania budżetu gminy za2012 rok.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:



a) Nabycia przez Gminę Belsk Duży w drodze darowizny niezbudowanych działek

położonych w obrębie Mała Wieś z przeznaczeniem na powiększenie drogi gminnej nr

160128W,

b) Przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymioraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Belsk Duży.

6. lnformacja o stanie realizacjiwniosków i interpelacjiz poprzedniej sesji.

7. Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez Wójta.

8. Zapytania iwolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad.

Pan Ireneusz Bałut w pkt 5 zaproponował dodać informację na temat posiedzenia Rady Powiatu

przed podjęciem innych uchwał.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad z wnioskiem o dodanie punktu 5 a).

Pkt 1.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXX Sesji Rady Gminy.

Pkt 2.

Pan Andrzej Adamczyk odczytał tekst uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęla uchwałę nrzmieniającą uchwałę budżetową na 2013 rok (załącznik

nr 4)

Pkt 3. a) i b)

Pani Joanna Ciamarczan przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2Ot2 rok oraz

informację o stanie mienia komunalnego.

Pkt 3. c)

Pani Marianna Kornaszewska przedstawiła sprawozdanie finansowe z działalności Gminnej Biblioteki

Publicznej za rok2OL2.

Pan Adam Pawełek przedstawił sprawozdanie finansowe z działalności Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej BELMED za 2OI2 rok,

Pkt 3. d)

Pan Andrzej Konarski odczytał uchwałę nr Pl.t27.2013 Składu Orzekającego Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 kwietnia 2OL3 roku w sprawie wydania opinii o

przedłożonych przez Wójta Gminy Belsk Duży sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2012 rok.

(załącznik nr 5)

Pkt 3, e)

Pan Stanisław Wiechowski - członek Komisji Rewizyjnej odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady

Gminy Belsk Duży z dnia 2 maja 20t3 r. dotyczącą wykonania budżetu gminy Belsk Duży za 2012 r.



Gminy Belsk Duży oraz wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Belsk DuŻy z dnia 2 maja 2OI3 r.

(załącznik nr 6).

Pkt 3. f)

pan Jan Maciak odczytał uchwałę nr Pł.198.2013 roku Składu Orzekającego Regionalnej lzby

obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 maja 2013 w sprawie wydania opinii o przedłoŻonym przez

Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium WÓjtowi Gminy (załącznik nr 7).

Pkt 4. a)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXll2O6l2Ot3 r. w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania finansowego Gminy Belsk Duży (załącznik nr 8).

Głosowanie było jawne, głosowało 14 radnych obecnych na sesji. Uchwała została PrzYjęta t4

głosami jednogłośnie.

Pkt 4. b)

Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwaly,

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nrXXXIlZO7l2ot3 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za 20L2 r, (załącznik nr 9),

Głosowanie było jawne, głosowało 14 radnych obecnych na sesji. Uchwała została przyjęta 14

głosami jednogłośnie.

Pkt 4. c)

Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę nr XXXI/208l2OI3 w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania finansowegoSPZ)ZBELMED za2ot2 rok (załącznik nr ]_0)

Głosowanie było jawne, głosowało 14 radnych obecnych na sesji. Uchwała została PrzYjęta 13

głosami, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Pkt 4. d)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX|/209l2OL3 w sprawie udzielenia absolutorium

Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2oL2 rok (załącznik nr 11).

Głosowanie było jawne, głosowało 14 radnych obecnych na sesji. Uchwała została PrzYjęta 14

głosami jednogłośnie.

pan Władysław piątkowski podziękował za udzielenie absolutorium, Skarbnikowi GminY za

współpracę przy wykonywaniu budżetu, za pracę urzędników oraz pracowników w jednostkach

organizacyjnych oraz pomoc sołtysów.



Pan Andrzej Adamczyk podziękował pracownikom Urzędu Gminy, Radnym, sołtysom za współpracę w

tworzeniu tak dobrych warunków w Gminie.

Pan lreneusz Bałut: proszę zwrócić uwagę na zapis w opinii Komisji Rewizyjnej co do wcześniejszych

podatków i ich wysokości. Proszę także zwrócić uwagę na sprawozdania finansowe GKS oraz to, że

ZGK powinien przedstawiać kalkulację niższych kosztów usług. Nie może także byĆ tak, ze kierownik

ZGK odmawia usług w Odrzywołku jednej osobie.

Pkt 5. a)

Pan lreneusz Bałut: wczoraj odbyła się sesja Rady Powiatu, na której przedstawiliŚmy nasze uwagi do

powiatu. Po pierwsze mamy problem z drogami powiatowymi na terenie naszej gminy, które w ogóle

nie są remontowane, a po drugie są dzikie wjazdy na drogach powiatowych, zasypane rowy i woda

nie ma odpływu. Trzecim pytaniem było skąd się biorą pieniądze na drogi w powiecie, Wygląda to

tak, że pieniądze są tylko na obsługę powiatowego zarządu dróg, a na drogi zostaje niewiele. Pan

Jachoski - dyrektor PZD uznał wczoraj, że są to drobne sprawy. Był też poruszany temat szpitala w

Nowym Mieście, że zabrane są pieniądze z oddziału położniczego. Starosta stwierdził, że można

przecież dowieźć pacjentów do Grójca. Brak jest ciągle odpowiedzi na pisma, które wysyłamy do

powiatu. A tymczasem jest otwarcie ogromnego i kosztownego muzeum w Warce.

Pan Krzysztof Witczak: Pan Jachoski nie odpowiedział na pytanie co do skrzyżowania w Rębowoli.

Pan Stanisław Wiechowski: jaki koszt jest muzeum w Warce? Pytanie do pana Adolfa Maciaka,

Pani Ewa Łubińska: jaka jest szansa na remont drogi Lewiczyn - Belsk Duży?

Pan Bogdan Zakrzewski: co z drogą Skurów - Wilczogóra?

Pan Janusz Kot: od Zaborowa do Ferrero został zasypany przez PZD rów, kiedy zostanie on

przywrócony? Czy powiat za zajęcie pasa drogowego bierze za tą rurę pieniądze? Jeśli tak to jakie?

Pani Bożenna Korzenko: co z drogą Grójec - Wilczogóra gdzie są zaczęte pobocza i nie skończone?

Pan Adolf Maciak: nie wiem czy powiat pobiera pieniądze za zajęcie pasa drogowego, a rów zasypany

musiałbym obejrzeć, bo tez o nim nic nie wiem. Skurów - Wilczogóra - jest robiony projekt, co dalej

to będą później komisje. W tym roku nie będzie na pewno nic. Nie wiadomo ciągle czy będzie uznana

za ,,schetynówkę". Rzeczywiście są doły na drodze Lewiczyn - Boruty, ubolewam nad tym, ze to tyle

trwa, Podnosiłem wczoraj na sesji konieczność przyspieszenia robót na drogach. Dziękuję za

obecność przedstawicieli gminy Belsk Duży na sesji rady powiatu. Dyskusja została zdominowana

pruez starostę co do szpitala w Nowym Mieście. Tez uważam, że zamknięcie oddziału

ginekologicznego w szpitalu jest złą decyzją. 9 radnych było przeciw i została decyzja odłożona

w czasie. My - opozycja głosowaliśmy przeciwko udzieleniu absolutorium Starosty. Rok 20].2 został

zakończony 1,5 mln straty. Deklaruję, że remontów cząstkowych na gminie Belsk Duży przypilnuję.

Pan Stanisław Wiechowski: co jest planowane na terenie naszej gminy? Jakie inwestycje?

Przypominam o pytaniu dot. muzeum, Dlaczego nie ma porządnego klubu ziemskiego w Radzie

Powiatu przeciwko zarządowi?



pan Adolf Maciak: nie ma w planach inwestycji na terenie gminy Belsk DuŻy. Co do skrzyŻowania w

Rębowoli to Eco Fruits dołoży 50% ceny projektu. Jeśli gmina nie dołoŻy to nie będzie skrzyŻowania

w ogóle robionego. Co do muzeum to wykonawca główny odszedł, jest przesunięty termin na 2OI4

rok. Miało kosztować muzeum 1_4 mln zł, obecnie jest kwota 17 mln zł, ale to teŻ nie jest koniec. Koszt

jest chyba 50 na 50 z województwem. Ta kadencja jest przegrana. Droga Grójec - Wilczogóra na razie

jest w odstawce. Starosta informował, że szpitale zakończyĘ rok na plusie.

Pan Krzysztof Witczak: jak się układa współpraca z posłem Maliszewskim?

Pan Adolf Maciak: nie jest zła, ani nie jest dobra.

pan Andrzej Adamczyk: już część remontów jest robiona np. w Kussach, jakoŚĆ tych remontów jest

strasznie niska.

pan Adolf Maciak: ktoś to powinien nadzorować, Powinienem to zobaczyĆ. Jest przyzwolenie starosty

na takie, a nie inne działania.

Pan Andrzej Adamczyk: czy ktoś to kontroluje?

pan Adolf Maciak: jesteśmy wstępnie jako komisja drogowa umówieni na skontrolowanie remontów

po 30 czerwca 2013 r.

pan Jan Maciak: co do Rębowoli to przecież mamy przedstawiciela w województwie i powinien on

interweniować w sprawie tego skrzyżowania na drodze wojewódzkiej.

pan Władysław Piątkowski: odbyło się spotkanie w Eco Fruits a propos skrzyŻowania w Rębowoli, nie

zaproszono na nie nikogo zMZD. Pan Jachoskidomagał się pieniędzy od Eco Fruits na dokumentację

przebudowy skrzyżowania. Jest przyzwolenie Rady Powiatu na takie działanie, a nie inne, jest bałagan

i bezprawie. Gmina nie wydawała żadnych warunków zabudowy na drogę powiatową mimo, Że Pan

Jachoski tak twierdzi. Padła propozycja przebudowy 300 m drogi, koszt 320 tys. zł. od powiatu.

lnwestycja tak naprawdę kosztuje 1, 5 mln zł. Gmina nie wyłoży żadnych pieniędzy na skrzyŻowanie

dróg powiatowych z wojewódzkimi, bo to nie jest w kompetencji gminy i pieniądze naszych

podatników nie mogą iść na takie rzeczy. Według nas cała sprawa zakończyłaby się przebudową

przepustów. Prezes EcoFruits zaproponował rozmowy nt. dofinansowania z innymi firmami PrzY tej

drodze, pan Jachoski generalnie uważał, że nie da się tego zrobić. Od czasu tego spotkania nie ma

dalszych wiadomości z powiatu dot. tego skrzyżowania. We wszelkich dokumentach dot. wyjazdów

i budowy widnieje podpis pana Jachoskiego. Pan Jachoski chciał wyłudziĆ pieniądze od Eco Fruits na

spotkaniu. Uważam, że powiat itak nic nie zrobi aniw tym roku, aniw następnym. CierpliwoŚĆ naszej

gminy w stosunku do powiatu kończy się.

Wymusiliśmy na powiecie wytyczenie drogi MaĘ Belsk - Skurów, jest rozliczenie gruntów

i mieszkańcy już się zgadzają na oddanie gruntów, a powiat nie reaguje. Niech nikt nie opowiada, Że

będzie dokumentacja na ,,schetynówkę" do września u wojewody. Na miejscu Radnych złoŻyłbym

oficjalny wniosek o ,,schetynówkę". Proszę nie zrzucać odpowiedzialnoŚci za skrzyŻowanie

w Rębowoli na gminę.



Byłem u pana Starosty z pismem w sprawie remontów i zdjęciami dróg w jakim są fatalnym stanie.

Wykonałem polecenie Komisji Rolnictwa. Co do chodnika w Belsku Dużym chcemy zrobiĆ go za nasze

pieniądze, objechaliśmy ze starostą drogi na gminie Belsk, ale nie był zainteresowany.

Czy to prawda, ze wykonawca muzeum w Warce uciekł z pieniędzmi, a podwykonawca Żąda

pieniędzy od starostwa? Czy to prawda że 300 tys. zł dotacji szpital oddał? lle wynosiła dotacja do

DPS w Lesznowoli? Podobno powiat wyłożył 5 mln, a nie dostał zwrotu.

pan Adolf Maciak: była oddana, bo była niecelowo wydana, Co do muzeum to nie wiem. Co do

Lesznowolito nie wiem.

Pkt 5. b)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX|/210l20I3 w sprawie nabycia przez Gminę Belsk

Duży w drodze darowizny niezbudowanych działek położonych w obrębie Mała WieŚ

z przeznaczeniem na powiększenie drogi gminnej nr 150128W (załącznik nr 12).

Pkt 5, c)

Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX|/211l2O73 w sprawie przyjęcia programu opieki

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Belsk Duży

(załącznik nr 13).

Pkt 6.

pan Władysław Piątkowski: z poprzedniej sesji najważniejsza była kwestia oŚwietlenia u osób

u których świecą się lampy w sadach. Tym osobom zostanie zaproponowana opcja taka, ze mogą

płacić za to światło. Wychodzi ok. 18 zł miesięcznie na osobę. Wracając do spraw powiatu to tak ma

byc, ze to powiat jest dla mieszkańców, każdy ma prawo zglaszać swoje potrzeby. Realizujemy już

inwestycje budowy drogi na WoliŁęczeszyckiej, budowa UG zbliża się do końca, sprawa żwiru została

zakończona, ZGK będzie woził żwir. Co do grysu to trzeba czekać na polepszenie pogody, bo na

kopalnijest mokry. Te wsie, które złożyły na zebraniach wiejskich zapotrzebowanie będą w pierwszej

kolejności. proszę sołtysów o przypilnowanie aby grys i żwir trafiĘ do miejsc gdzie faktycznie jest

potrzeba. Zostały nam przetargi na świetlicę i budynek komunalny w Starej Wsi. Co do drogi nr 728

to koło lipca powinien zostać ogłoszony przetarg w trybie unijnym, także na pewno nie zacznie się nic

w lato. Najpierw robi się przepusty na drodze, a potem drogę. Pytanie czy zaczynaĆ przed zimą

modernizację. Czyszczenie rowów melioracyjnych przy 728 należy do MZD. lnformuję, ze gmina nie

finansuje odwodnienia, budowy rowów oraz żadnych melioracji na prywatnych gruntach. Pamiętajmy

o priorytetowej drodze na Maciejówce, którą powinniśmy w tym roku zacząĆ. Musimy też rozwiązaĆ

sprawę wyjazdu od ul. Kozietulskiego na 728. Kończymy dokumentację na kanalizację w Anielinie,

odrzywołku oraz na os. Południe. Rozstrzygnięte są konkursy na dofinansowanie sportowych klubów.

Rozstrzygnęliśmy przetarg na wywóz odpadów. Wygrała firma ,,Almax'. Proszę byĆ uczulonym na

jakość usług. We wrześniu powinniśmy podjąć uchwałę czy od 1 stycznia 2OI4 r. fizycznie wchodzimy

w związek ,,Natura". Potrzebne będzie pozwolenie na budowę PSZOK. Odbyło się ostatnio spotkanie



Lokalnej Grupy Działania. Zostałem wybrany do Rady Nadzorczej. LGD mają mieĆ większe pieniądze

niż do tej pory. Będziemy się starać o jakieś pieniądze we wrześniu.

pan Andrzej Rudzki: w dniu 29 maja sąd rejonowy w Grójcu wydał postanowienie dot. 4I drog przy 57

w związku z modernizacją. Część działek nabył Skarb Państwa. GDDK|A odszkodowanie złoŻone

zostało do depozytu. Postanowienie jest jeszcze nieprawomocne, ale wszystko na to wskazuje, Że

gmina uzyska z tego tyt, ok 31"2 tys. zł.

Pkt 8.

pan Krzysztof Witczak: czy byłaby możliwość przesunięcia słupka PKS w Skowronkach do przystanku?

Co z osobami handlującymi na placu targowym?

Pan Jan Maciak: czy obecność pana Wojta w LGD pomoze?

pan Janusz Kot: finansowanie, które było do tej pory się kończy. W tej chwili jest wniosek na Starą

Wieś w LGD. Były pieniądze na bieżnię i na boisko. To nie są zwykle duże pieniądze. Pieniądze są

przyznawan e przez U rząd Marszałkowski.

Pan Jan Maciak: nie odczuwamy efektów działania LGD.

pan Janusz Kot: plac zabaw w Łęczeszycach, bieżnia w Be|sku Dużym, obecnie jest Świetlica w Starej

Wsi.

pani Wanda Conderek: czy jest możliwość wpływu na jakość autobusu szkolnego? Ostatnio zapalił się

silnik. Kierowca też pozostawia wiele do życzenia, opiekun również.

pani Maria Walewska - Żółcik: jesteśmy umówieni na spotkanie w PKS Grójec i będziemy

interweniować w tej sprawie. Jeśli chodzi o tego kierowcę to jeszcze nie słyszałam takich zarzutów.

Oczesały będą włączone do trasy od 1 września 2013 r.

Pan Bogdan Zakrzewski: czy wie Pani, ze autobus nie zabiera dzieci naszych?

pani Maria Walewska - Zółcik: tak, dowiedzieliśmy się po czasie, dzieci nie zostały bez opieki na

parkingu do czasu przyjazdu rodziców. Od 1 września opiekunka już pracowaĆ w tej szkole nie będzie.

pan Bogdan Zakrzewski: powinno się przypadki złego stanu technicznego autobusu zgłaszaĆ na

policję, Na terenie oczesał jest około 5 km dróg gminnych i gdzie teraz mam wysłaĆ jedną wywrotkę

tłucznia? Trzy bym dostał i dokończyłbym drogę. Składaliśmy pismo na budowę drogi do Pana

Budzika. Chcielibyśmy tam destrukt. Wracając do spółek wodnych to Pan Katana powinien byĆ

zaproszony na sesję, bo spółka w ogóle nie działa.

pan Stanisław Wiechowski: komisja rolnictwa podzieliła tak jak podzieliła grys, bo na każdej wsi są

potrzeby. Mamy pewną rezerwę 8rysu. Musimy jakoś mniej więcej sprawiedliwie dzieliĆ.

pan Jan Maciak: w zeszłym roku dałem z Julianowa grys do Oczesał. Dziwię się, ze jest taki zarzut,

pan Bogdan Zakrzewski: komisja rolnictwa jeździla po drogach i powinna wybraĆ drogi, które są

najbardziej popsute. Po to tu jestem żeby zgłaszać potrzeby



Pan Henryk Jakubczyk: przy firmie Rajpol brakuje przepustów i drenów. Co zrobić z takimi

mieszkańcami, którzy nie robią tego?

Pan Władysław Piątkowski: uzgodnienia były takie że odprowadzenie wody należy do firmy Rajpol,

Miała iść rura przelewowa do stawu. Moim zdaniem trzeba porozmawiać po dobroci z Rajpol

iwyjaśnić czemu nie ma odprowadzania drogi. To jest firma tworzona przez mieszkańców Wólki

i powinno mieszkańcom zależeć. Umowa była taka, że do rowu w Kozietułach miała iść woda

z odwodnienia.

Pan Stanisław Wiechowski: problem jest taki, że są niedrożne przepusty pod drogami.

Pan lreneusz Bałut: sołtys powinien pilnować czyszczenia przepustów.

Pan Stanisław Wiechowski: proszę o żwir także w Łęczeszycach koło p. Stępniaka, bo tam się

przelewa woda.

Pan Władysław Piątkowski: będziemy się starać o to aby park w Oczesałach był własnością gminy. Jak

będzie to skomunalizowane to Rada Gminy określi komu i na jakich warunkach może to użyczać.

Rozwiązaniem odwodnienia Oczesał byłoby udrożnienie przepustu pod drogą powiatową, Wracając

do remontów i żwiru to przyjęliśmy takie rozwiązanie przydziału. Problem w tym, ze środków jest

mało, a potrzeb dużo. Pamiętamy o drodze na Maciejówce, która będzie wydatkiem, dlatego budżet

mamy taki mały. Jest szansa, że rok 2Ot4 r, będzie lżejszy dla dróg. Pracujemy nad kategoryzacją

dróg, która wskaże drogi do remontów oraz drogi publiczne, ale wewnętrzne. 26 wsi złożyło

zapotrzebowanie na grys, dostaną one po wywrotce, do tego dostanie każdy radny. Z rezerwy będą

wywrotki na dalsze potrzeby- lltura.

Pan Andrzej Konarski: dlaczego ZGK wysyła umowę i od razu załącznik do umowy?

Pan Janusz Honory: pewne klauzule które są niedozwolone, nie może być np. przerwy z dostawy

wody. Musimy to eliminować, zmienia się prawo także musimy się dostosować. Jest to dość duże

przedsięwzięcie, bo mamy 1500 odbiorców.

Pan Andrzej Konarski: ale odpowiednio wcześniej powinien mieszkaniec dostać umowę, żeby mógł

się zapoznać. Jakijest problem z wysłaniem?

Pan Janusz Honory: gdyby tam były jakieś rewolucyjne zmiany to miałoby sens, ale tylko eliminujemy

niedozwolone klauzule, Np., że brak wody nie może wynikać z braku prądu.

Pan Andrzej Adamczyk: czy źródła wody są zabezpieczone?

Pan Janusz Honory: tak, wszystko jest pozamykane. Kontrolujemy to na bieżąco,

Pkt 9.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XXX| Sesji Rady Gminy Belsk Duży.

Na tym protokół zakończono.
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